
 

 

 
RATES PER PERSON IN SINGAPORE DOLLARS 

SINGLE TWIN TRIPLE 

S$2188 S$1788 S$1788 

 

RATES QUOTED BASED ON MINIMUM OF 20 PAX 

HOTEL ROOMS ARE SUBJECT TO AVAILABILITY 

 

 

 

 

 
 

PROPOSED ITINERARY 
 

DAY 01 ARRIVAL AT MANILA (DINNER) 

Upon arrival at Manila, transfer to check in at New Coast Hotel. Freshen up then 

proceed to The Singing Cook & Waitresses Restaurant in Manila, Philippines, which 

provides a vibrant and unique dining experience where the cooks and staff double 

as live performers. As guests enjoy a variety of traditional Filipino dishes, the staff 

entertains with energetic musical performances, creating an atmosphere of fun and 

festivity. The restaurant is renowned for its interactive entertainment, with servers 

often engaging the audience, inviting diners to sing along or dance. This lively 

combination of good food and great entertainment has made it a must-visit 

destination for both locals and tourists seeking a memorable and distinctly Filipino 

cultural experience. 

SINGAPORE AIRLINES FLIGHT SCHEDULES 

DATE FLIGHT NO. DESTINATION DEP. TIME ARR. TIME 

18 Nov SQ912 SIN / MNL 12.10 15.50 

22 Nov SQ921 MNL / SIN 19.00 22.45 

 

AIR TICKETS ARE SUBJECT TO AVAILABILITY 



 

DAY 02 DAY TRIP TO TAGAYTAY & LAGUNA FACTORY OUTLETS 
(BREAKFAST / LUNCH / DINNER) 

 

After breakfast at the hotel, proceed to Tagaytay, a popular retreat just a few hours 

south of Manila. Perched on a ridge overlooking the serene Taal Lake, Tagaytay 

offers a refreshing escape from bustling city life. Renowned for its cool climate and 

breathtaking vistas, it is a favoured destination for those seeking relaxation and 

natural beauty. Visitors flock to viewpoints and parks like Picnic Grove and People's 

Park in the Sky, enjoying panoramic views of the 

lake and Taal Volcano. The area's cool weather is 

perfect for leisurely strolls, and its cafes and 

restaurants provide delightful dining experiences 

with stunning backdrops. Tagaytay also features 

local markets and specialty shops, offering fresh 

fruits, produce, local delicacies, and handicrafts. 

In the afternoon, we will drop by at Santa Rosa Laguna Factory Outlet which is a 

shopping haven located in Santa Rosa, Laguna. This outlet mall offers an array of 

brand-name products at discounted prices, making it a favourite among bargain 

hunters and fashion enthusiasts. The complex features numerous stores 

representing both local and international brands, ranging from apparel and 

accessories to home goods and electronics. With its modern design and well-

organized layout, the Santa Rosa Laguna Factory 

Outlet provides a comfortable shopping 

experience. Visitors can enjoy the convenience of 

finding high-quality products at reduced prices, 

making it a popular destination for both locals and 

tourists. 



DAY 03 RIZAL PARK + BINONDO CHINATOWN +  

AMERICAN WAR MEMORIAL (BREAKFAST / LUNCH / DINNER) 

 

After breakfast at the hotel, proceed to Rizal Park, also known as Luneta Park, a 

historic urban park in Manila dedicated to the Philippine national hero, Dr. José 

Rizal. This sprawling green space features monuments, gardens, and historical 

markers, with the iconic Rizal Monument at its center, honouring Rizal's 

contributions to Philippine independence. The park also 

hosts the Rizal Museum, which houses artifacts and 

exhibits related to Rizal’s life. With its expansive lawns, 

fountains, and walking paths, Rizal Park is a popular 

spot for leisure and cultural events, serving as a 

significant historical site and central gathering place for 

locals and tourists alike. 

Next, visit Binondo, Manila’s Chinatown, a bustling commercial and cultural enclave 

known for its rich history and vibrant atmosphere. Established in 1594, it is one of 

the oldest Chinatowns in the world. Binondo is renowned for its diverse dining 

options, from street food stalls to high-end restaurants 

offering authentic Chinese cuisine. The area is home to 

various shops selling Chinese goods, herbal 

medicines, and traditional products. Historic landmarks 

such as the Binondo Church and Ongpin Street, 

famous for its concentration of eateries, make Binondo 

a unique and engaging destination. 

Continue to Mall 168 in Divisoria, a bustling shopping center known for its wide 

variety of affordable goods. This mall features 

numerous stalls and shops offering everything from 

clothing and accessories to homewares and 

electronics. It is particularly popular among budget-

conscious shoppers and small business owners looking 

for wholesale items. The vibrant atmosphere and array 

of products make Mall 168 a key shopping destination 

in Manila. 

Nearby is Mall 999, another prominent shopping center in Divisoria. Like Mall 168, it 

offers a vast selection of low-priced merchandise, including fashion boutiques, 

electronics outlets, and household goods vendors. Its 

spacious layout and extensive inventory make it a 

popular destination for shoppers seeking deals and 

bargains. 



Finally, visit the American War Memorial in Manila’s Fort Bonifacio Global City, a 

solemn tribute to the American and Filipino soldiers who fought and died during 

World War II. The memorial features beautifully 

landscaped gardens, reflecting pools, and inscribed 

tablets commemorating the sacrifices of those who 

served. The site offers a tranquil space for reflection 

and remembrance, making it an important site for 

honouring history and paying respects to those who 

contributed to the war effort. 

DAY 04 DAY TRIP TO VILLA ESCUDERO 

(BREAKFAST / LUNCH / DINNER) 
 

Morning breakfast in hotel. Proceed for a Full Day trip to Villa Escudero, located in 

Tiaong, Quezon, is a cultural and eco-tourism destination that offers visitors a 

unique glimpse into traditional Filipino life. The estate features a working coconut 

plantation, cultural shows, and historical exhibits. One of its most distinctive 

attractions is the water buffet, where guests dine while seated in shallow water 

beneath a flowing waterfall. Villa Escudero also offers guided tours of its museum, 

showcasing artifacts from the Spanish colonial period, and provides opportunities 

for activities such as carabao rides and traditional Filipino games. The combination 

of natural beauty, cultural heritage, and interactive experiences makes Villa 

Escudero a popular destination for both local and international tourists. 

 



DAY 05 MALL OF ASIA – DEPARTURE (BREAKFAST) 

Enjoy the International Buffet breakfast in hotel. Free and Easy until time to check 

out. Transfer to The Mall of Asia, located in Pasay City, is one of the largest 

shopping malls in the Philippines and a major entertainment and leisure destination. 

With its expansive layout, the mall offers a wide range of retail stores, dining 

options, and entertainment facilities. It features numerous international and local 

brands, a large food court, and various restaurants offering diverse cuisines. The 

mall also houses a state-of-the-art cinema complex, an ice skating rink, and a 

convention center. Its location near Manila Bay provides visitors with beautiful 

sunset views and ample outdoor spaces. The Mall of Asia’s comprehensive 

amenities and attractions make it a central hub for shopping, dining, and 

entertainment in Metro Manila. 

Transfer to Manila International Airport for your flight departure to Singapore. 

 

INCLUSIONS 

 Air Tickets by Singapore Airlines 

 4 Nights stay in New Coast Hotel 5 star category 

 Daily International Buffet Breakfast in hotel 

 Tour as per itinerary 

 Meals as per itinerary 

 Tipping for tour guide and driver 

 Daily Bottled water during tour 

EXCLUSIONS 

 Visa, if required 

 All Personal Expenses 

 All Travel Insurance 

MEALS IN RESTAURANTS 

DAY DATE LUNCH DINNER 

1 18 Nov N/A Singing Cook & Waitress 

2 19 Nov La Vista Restaurant International Buffet 101 

3 20 Nov King Chef Restaurant Golden Bay Restaurant 

4 21 Nov Villa Escudero  Vikings Buffet Restaurant 

5 22 Nov N/A  N/A 

DAILY BUFFET BREAKFAST FROM DAY 2 TO DAY 5 



第一天 到达马尼拉 (晚餐) 

抵达马尼拉后，转移到新海岸酒店办理入住。稍作休整后前往位于菲律宾马尼拉的 

The Singing Cook & Waitresses  餐厅，这里提供活力四射的独特用餐体验，厨师和

服务员同时兼任现场表演者。客人在享用各种传统菲律宾菜肴的同时，工作人员会进

行充满活力的音乐表演，营造出欢乐和节日的氛围。这家餐厅以其互动娱乐而闻名，

服务员经常与观众互动，邀请客人一起唱歌或跳舞。美食与精彩表演的结合使其成为

当地人和游客寻求难忘且具有菲律宾特色文化体验的必去之地。 

第二天 前往塔加伊泰和拉古纳工厂直销店一日游 (早餐/午餐/晚餐)  

在酒店享用早餐后，前往塔加伊泰，这是一个位于马尼拉南部几个小时车程的热门度

假胜地。塔加伊泰坐落在俯瞰宁静的塔尔湖的山脊上，提供了从繁忙城市生活中逃离

的清爽体验。这里以其凉爽的气候和令人叹为观止的景色而闻名，是寻求放松和自然

美景的人们的首选目的地。游客常常前往像Picnic Grove和People's Park in the Sky

这样的观景点和公园，享受湖泊和塔尔火山的全景。这里的凉爽天气非常适合悠闲散

步，而其咖啡馆和餐厅则提供了背景壮丽的美食体验。塔加伊泰还有当地市场和特色

店铺，提供新鲜水果、农产品、本地美食和手工艺品。 下午，我们将前往位于拉古

纳的圣罗莎工厂直销店，这是一个购物天堂，提供一系列品牌产品的折扣价，是淘便

宜货和时尚爱好者的最爱。这座购物中心拥有众多代表本地和国际品牌的商店，从服

装和配饰到家居用品和电子产品应有尽有。其现代设计和布局井然有序，为购物提供

了舒适的体验。游客可以方便地找到高质量的折扣产品，使其成为当地人和游客的热

门目的地。 晚餐后返回酒店。 

第三天 里扎尔公园+滨南多唐人街+美国战争纪念馆 (早餐/午餐/晚餐) 

在酒店享用早餐后，前往里扎尔公园，也称为卢内塔公园，这是一个位于马尼拉的历

史性城市公园，致力于菲律宾民族英雄何塞·里扎尔博士。这个广阔的绿地内有纪念

碑、花园和历史标志，中央矗立着象征性的里扎尔纪念碑，纪念里扎尔对菲律宾独立

的贡献。公园内还有里扎尔博物馆，展示与里扎尔生平相关的文物和展览。公园的宽

广草坪、喷泉和步道使其成为休闲和文化活动的热门地点，是当地人和游客的重要聚

集地和历史遗址。 接着，前往马尼拉的滨南多唐人街，这是一个繁忙的商业和文化

区，以其丰富的历史和充满活力的氛围而闻名。成立于1594年，是世界上最古老的唐

人街之一。滨南多以其多样的餐饮选择而著称，从街头小吃摊到提供正宗中国菜的高

档餐厅应有尽有。该地区还有各种商店出售中国商品、草药和传统产品。像滨南多教

堂和以食肆集中而闻名的翁宾街等历史地标，使滨南多成为一个独特且引人入胜的目



的地。 然后，前往迪维索利亚的168购物中心，这是一个以其种类繁多的廉价商品而

闻名的繁忙购物中心。这个购物中心拥有众多摊位和商店，提供从服装和配饰到家居

用品和电子产品的各种商品，尤其受到预算有限的购物者和寻找批发商品的小企业主

的欢迎。其充满活力的氛围和丰富的商品种类使168购物中心成为马尼拉的一个重要

购物目的地。 附近还有999购物中心，另一个在迪维索利亚的著名购物中心。与168

购物中心类似，这里提供种类繁多的低价商品，包括时尚精品店、电子产品商店和家

庭用品供应商。其宽敞的布局和丰富的库存使其成为寻求优惠和便宜货的购物者的热

门目的地。 最后，参观位于马尼拉的博尼法西奥全球城市的美国战争纪念馆，这是

一座庄严的纪念馆，向在二战期间战斗和牺牲的美菲士兵致敬。纪念馆内有精美的园

林、反射池和刻有献身者名字的纪念牌，提供了一个宁静的反思和缅怀空间，使其成

为纪念历史和向战争中贡献者致敬的重要场所。 

第四天 维拉埃斯库德罗一日游 (早餐/午餐/晚餐) 

酒店享用早餐后，前往位于奎松的蒂翁的维拉埃斯库德罗，这是一处文化和生态旅游

目的地，提供了对传统菲律宾生活的独特见解。庄园内有一个运行中的椰子种植园、

文化表演和历史展览。其最具特色的景点之一是水上自助餐，客人坐在浅水中，享受

瀑布下的用餐体验。维拉埃斯库德罗还提供博物馆导览，展示西班牙殖民时期的文物

，并提供参加水牛车骑行和传统菲律宾游戏等活动的机会。自然美景、文化遗产和互

动体验的结合使维拉埃斯库德罗成为当地和国际游客的热门目的地。 

第五天 亚洲购物中心 – 离境 (早餐) 

在酒店享用国际自助早餐。自由活动直到退房时间。转移到位于帕赛市的亚洲购物中

心，这是菲律宾最大的购物中心之一，也是主要的娱乐和休闲目的地。其广阔的布局

提供了各种零售店、餐饮选择和娱乐设施。购物中心内有众多国际和本地品牌、大型

美食广场以及各种提供多样美食的餐厅。这里还设有一个先进的影院、一个滑冰场和

一个会议中心。其靠近马尼拉湾的位置提供了美丽的日落景观和充足的户外空间。亚

洲购物中心的综合设施和景点使其成为马尼拉大都会购物、餐饮和娱乐的中心枢纽。 

转移到马尼拉国际机场，准备飞往新加坡。 

 

 

包含 不包含 
 由新加坡航空公司提供 

 入住新海岸酒店4晚（五星级） 

 酒店每日提供国际自助早餐 

 按照行程安排的游览项目 

 根据行程安排的餐食 

 导游和司机的小费 

 游览期间每天提供瓶装水 

 签证（如需） 

 所有个人费用 

 所有旅行保险 

 


